
 

Artikel 45 vragen – Statenzaal 

Datum: 6 februari 2019  

 

Geacht College, 
 
Tijdens de raadsvergadering van 17 december 2018 heeft de heer Hugh 
Neil ingesproken bij het onderwerp ‘Statenzaal’. 
De heer Neil noemde daarbij een aantal (zeven) subsidiemogelijkheden 
die klaarblijkelijk niet door de gemeente Zwolle zijn benut. 
Hij noemde in zijn toespraak het bedrag van 325 miljoen euro, een 
bedrag dat het Rijk  gefaseerd beschikbaar kan stellen voor erfgoed, 
waarbij met name wordt gedacht aan cultuur en de ontwikkeling van 
historisch-democratisch bewustzijn. 
Tot nu toe hebben wij nog geen reactie gezien van de zijde van het 
College op de opmerkingen van heer Neil. 
 
Dit roept bij ons de volgende vragen op:  
 
1. Kent het College de door de heer Neil genoemde 
rijkssubsidiemogelijkheden? 
 
2. Zo ja, heeft het College actie ondernomen om gebruik te maken van 
de subsidiemogelijkheden ten dienste van de inrichting van de 
Statenzaal? 

3. Kan het College zeggen of de bedoelde subsidiemogelijkheden ook 
voor de exploitatie van de Statenzaal relevant kunnen zijn? 

4. Indien het College de door de heer Neil genoemde mogelijkheden nog 
niet heeft onderzocht, is het College dan bereid om zich daarvoor alsnog 
in te spannen? 
 
5. Als er inderdaad subsidiemogelijkheden blijken te zijn, welk effect 
heeft dat gegeven dan op de voorgenomen strategie om tot een invulling 
van de Statenzaal te komen? 
 
CDA-Zwolle, Leo Elfers 

 


